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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Áder János alapítványa 250 milliót költ csak 
kommunikációra -rendben van ez így Miniszterelnök úr?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A Közbeszerzési Értesítő legfrissebb, mai napon megjelent számában a Kék Bolygó Klímavédelmi 
Alapítvány eredménytájékoztatót tett közzé, mely szerint nettó 250 millió forint értékben 
rendezvényszervezési szolgáltatást vásárol. A nyertes ajánlattevő az „On Ad Production” Korlátolt 
Felelősségű Társaság lett.

A szóban forgó alapítványt Áder János alapította, a szervezet képviselője pedig dr. Martonyi János 
és Csepreghy Nándor. A jelenleg elérhető, 2018. évi beszámolójuk szerint 234.703.000.- forint 
költségvetési támogatáshoz jutottak. A beszámoló a következőkre is kitér: „Az Alapítvány 2018. évi
kötelezettségeinek összege 502.366 eFt, amely 6 eFt szállítói kötelezettségből, 1.582 eFt 
adókötelezettségből, 1.553 eFt december hónap után még ki nem fizetett bérköltségből és 499.225 
eFt Miniszterelnökségtől kapott előlegből áll.”

A nyertes ajánlattevő árbevétele 2014-ben még csupán 2.666.000.- forint volt, ami 2018-ra 
majdnem három és félezerszeresére növekedett: 889.237.000.- forint lett. Az is az ügy egyik 
érdekessége, hogy a társaság ellen rendszeresek az adóhivatali végrehajtások csak idén négy eljárás 
is folyt ellenük.

Nem vitatva a klímavédelem ügyének fontosságát, jómagam azt gondolom, hogy ezt a csatát nem 
elsősorban kommunikációs hadszínterén kell megvívni, pláne nem ilyen összeg terhe mellett.

Kérdezem Tisztelt Miniszterelnök urat, hogy az átadott költségvetési támogatásról szóló támogatói 
okirat lehetővé teszi-e, hogy ilyen volumenű kommunikációs tevékenységet rendeljen meg a szóban
forgó Alapítvány-, illetve amennyiben igen, úgy miért bánnak ennyire hanyagul az adófizetői 



forintokkal?

Várom mindenre kiterjedő, megtisztelő válaszát!

Budapest, 2019. november 4.

Tisztelettel:

Jakab Péter
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